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ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA 

 

13 de desembre de 2022 

 
 

 ORDRE DEL DIA  
 
S’inicia la reunió, en segona convocatòria, el dimarts 13 de desembre de 2022, a la 
seu de formació del COOOC, al carrer Comte Borrell, 179-183, baixos, sota el següent 
ordre del dia:  
 

1. Confecció de la llista d’assistents 
2. Lectura i aprovació, si escau, de l’Acta de l’anterior Assemblea General 

Ordinària (de 21 d’abril de 2022) 
3. Examen i aprovació, si s’escau, del pressupost ordinari de la Corporació i 

de les quotes col·legials per a l’exercici 2023 –Aprovació  
4. Informe del President 
5. Torn obert de paraula 

 
 
Abans d’iniciar-se la reunió el Sr. Joaquim Grau, President del COOOC, dona la 
benvinguda a les persones assistents:   
 
 

 LLISTAT D’ASSISTENTS   
 
 
President: Joaquim Grau i Inglada 
Vicepresident: Alfons Bielsa i Elies 
Secretaria: Maite Serrano i Matas 
Tresorer: Fabio Delgado Castellanos 
amb 23 delegacions de vot: Laia 
Iglesias, Marta Sarrà, Concepción 
Tejera, Davide Scarabelli, Carme 
Borque, Isidro Morante, Yolanda 
Salguero, Miguel Merino, Daniel 
Moreno, Laura Gil, Raúl Rodríguez, 
Marta Navarro, Elies Córcoles, Mónica 
Diaz, Helena Moreno, Núria Calatayud, 
Mònica Balaguer, Lidia Roca, Yara 
González, Elisabet Campanya,  
Enedina Ródenas Gil, Laura Jiménez, 
Guiomar Pàrraga.  
 
Comptador: Francesc Campo i 
Barrionuevo 
 

Delegat Territorial Lleida: Javier 
Rojas Viñuela amb 3 delegacions de 
vot: Victoria Marín, María Cayuela, 
Montserrat Solé.  
 
Delegat Territorial de Barcelona: 
Lluís Bielsa i Elies amb 1 delegacó de 
vot: Joaquim Quiles  Gabarró.  
  
Xavier Llobet  amb 7 delegacions de 
vot: Andreu Canals, Daniel Cuesta, 
Miquel Soriano, Marcos Cruañas, Inés 
Diaz, Lourdes Llobet, Concepció Pujol. 
                                                                              
Valldeflors Viñuela amb 1 delegació 
de vot: Francisco Viñuela 
Vicente Masiá  
Juan Pérez Corral  
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2. Lectura i aprovació, si escau, de l’Acta de l’anterior Assemblea General 
Ordinària (21 d’abril de 2022) 
 
La Sra. Maite Serrano també dona la benvinguda als assistents i a partir d’aquí 
fa una lectura de l’Acta de la reunió anterior que es va celebrar el dia 21 d’abril 
de 2022. 
Una vegada llegida es passa a la votació.  
             
 
VOTACIÓ: S’aprova per unanimitat l’Acta de l’Assemblea Gral. Ordinària 
de 21 d’abril de 2022 
             
 
3.  Examen  i aprovació, si escau, del pressupost ordinari de la Corporació 
i de les quotes col·legials per a l’exercici 2023 - Aprovació 
 
El Sr. Fabio Delgado, tresorer del COOOC, explica la proposta de pressupost  
que ha preparat l’equip econòmic per a l’any 2023 en el format que ja ha fet 
servir en reunions anteriors i amb la projecció del document a la sala.  
Explica que, de forma prioritària, farà un aclariment de les partides on s’han 
produït més variacions i canvis perquè, a partir de aquí,  els assistents puguin  
preguntar el que considerin dels punts inclosos  en  el pressupost. 
Tot i l’anterior, recorda que queda pendent respecte a l’exercici 2022 incloure 
les despeses  i ingressos d’aquests últims 2 mesos tot i que indica que són molt 
previsibles.  
 

➢ Recorda que l’aportació al CGCOO és una quantitat fixe i que la part de 
lloguers es correspon amb temes de materials i traster.  

 
➢  La part corresponent a despeses informàtiques s’ha proveït més ja que 

s’inclou la part d’alarmes i servidors.  
 

➢ Professionals independents -  s’ha incrementat pels treballs que s’estan 
duent a terme per a la nova plataforma de formació.  

 
➢ Les despeses derivades de gestoria, LOPD i Riscos Laborals es 

mantenen molt fixes. De la mateixa forma l’Assegurança de 
Responsabilitat Civil Professional.  

 
➢ Transports  - s’ha incrementat la dotació si bé en import inferior d’abans 

de la pandèmia tot i ser una partida bastant variable.  
 

➢ Despeses Bancàries – indica que resulta complicat que no es cobri per 
les operacions que es realitzen i, per tant, es probable que per altres 
exercicis s’hagi d’incrementar la provisió.  

 
➢ Campanya +Esport – Miopia s’ha dotat amb 65.000.-€ per entendre que 

serà molt important transmetre el missatge que recull i que pot tenir molt 
ressò en els mitjans de comunicació.  
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➢ Tant la Revista Optometristes.cat com Ciències de la Visió passaran a 
tenir un format digital al llarg de 2023 i es veurà una evolució en aquest 
apartat dels pressupostos.  

 
➢ Subministraments i consums – és una partida que s’ha dotat molt per 

sobre del que s’havia fet els últims anys ja que la despesa en llum s’ha 
doblat respecta a anys anteriors.  Les despeses d’impremta, pel 
contrari,  s’han reduït ja que cada vegada es fa servir menys aquest 
recurs.  

 
➢ Personal -  la incorporació d’una persona més així com la previsió de 

publicació del nou Conveni amb la pujada de l’IPC als salaris ha fet que 
sigui una de les partides que s’han incrementat.  

 
➢ Despeses de dietes -  s’inclouen les compensacions per les feines de 

dedicació que es desenvolupen per part dels membres de la Junta de 
Govern, del Cercle d’Optometria, col·laboracions publicacions, feines de 
verificació d’establiments. És manté la partida en quantitat semblant al 
pressupost anterior.  

 
➢ La partida d’amortitzacions quedarà lliure el proper exercici ja que 

algunes de les obres interiors que el COOOC va assolir de la seu ja han 
estat amortitzades.  

 
➢ Els ingressos continuen essent,  a part de les quotes col·legials, els 

derivats dels cursos, formacions i materials varis.  
 

Continua explicant el Sr. Fabio Delgado que atenent les aproximacions a la 
data l’exercici actual quedarà bastant quadrat i molt probablement sense 
pèrdues.  
 
En quan a la part corresponent a les quotes col·legials s’aposta per mantenir 
la mateixa aportació dels últims anys.  

 
             

 
VOTACIÓ: S’aprova per unanimitat el pressupost ordinari i les quotes 
col·legials per a l’exercici 2023. 
             
 
4. Informe del President            
 
El Sr. Joaquim Grau comenta a les persones assistents que tot i haver molts 
temes a tractar hi ha alguns que serien més rellevants: 
 

• Possibilitat que la figura de l’òptic optometrista s’incorpori com a sanitari 
habitual a l’atenció primària, actualment col·lapsada. S’estan gestionant 
reunions amb l’oficina de la Conselleria de Salut, amb la Dra. Carmen 
Cabezas i amb el Dr. Rafael Ruiz que està organitzant la cartera de 
serveis.  
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• S’han incrementat les relacions amb la resta de Col·legis Professionals 
sanitaris i això permet poder fer un front comú amb problemes i 
qüestions que van sorgint i que afecten a tots.  

 

• Hi ha nous col·legis professionals autonòmics que fins ara formaven part 
del CNOO com ara el Col·legi de Galicia. Considera el Sr. Grau que això 
farà que s’hagi de modificar el pressupost. 
 

• Continua la bona entesa amb la FOOT que permet mantenir la 
col·laboració en diferents àmbits. De la mateixa forma amb altres 
entitats.  
 

• S’està organitzant pel 2023 la celebració de la Nit de l’Òptic perquè 
pugui ser un punt de trobada del sector. La data prevista seria pel juny ja 
que fer-la coincidir amb Sta. Otília es complicat atenent la proximitat de  
les festes nadalenques.  
 

• Projecte BCN Ciutat de la Visió  - es continua treballant i fent contactes 
amb més col·lectius interessats.  
 

• Controvèrsies que han sorgit entre oftalmòlegs i optometristes – 
considera que serien de fàcil solució si es planteja tenint en compte que 
cada professional té la seva àrea de feina i que el que s’estableix és una 
col·laboració i no una competència.   

 
 
5. Precs i Preguntes            
 
El Sr. Grau fa algunes consideracions sobre els pressupostos del CGCOO pel 
2023 i destaca les peticions que s’han fet des del COOOC com ara una 
auditoria del personal que comparteix CNOO i CGCOO a uns efectes 
exclusivament de gestió de millora i no de reducció de la plantilla actual.  
 
La Sra. Sara Palomer i la Sra. Elisa Velasco disculpen la seva assistència per 
qüestions laborals.  
 
 
 
 
La Sra. Maite Serrano agraeix als assistents la seva presència i dona per 
acabada la reunió.  
 
 
 
 
Joaquim Grau Inglada                                                    Maite Serrano i Matas          
         President       Secretaria 
  
                 
 
 
Barcelona,  13 de desembre 2022 


